

RoHS Konformitätserklärung

Richtlinie 2011/65/EG DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 08. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten

Die durch die TES Frontdesign GmbH gefertigten Produkte entsprechen den Richtlinien des Europäischen Parlaments 2002/95/EG (RoHS), 2011/65/EU (RoHS 2) und 2015/863 (RoHS 3) einschließlich angewandter Ausnahmeregelungen gemäß Anhang III der Richtlinie 2011/65/EU: 6c, 7a, 7c.I.

Declaration of RoHS Conformity

DIRECTIVE 2011/65/EC OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL from 08th of June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment

The products developed and manufactured by TES Frontdesign GmbH comply with the guidelines of the European Parliament 2002/95 / EC (RoHS), 2011/65 / EU (RoHS II) and 2015/863 (RoHS 3).
Applied derogations provided for in Annex III to Directive 2011/65 / EU: 6c, 7a, 7c.I.